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Město Ústí nad Orlicí 

 
Osadní výbor 

Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí 
pro městskou část  

Knapovec, Dolní Houžovec a Horní Houžovec 
 

ZÁPIS 
Z mimořádného zasedání OV ze dne 19. 8. 2024 (15. zasedání) 

 
počet listů: 2 

počet příloh/listů příloh: 0 
 

Přítomni: 
Ing. Zdeněk Bílý, Hana Drobná, Petr Strákoš, Mgr. Ondřej Staněk, Petr 
Mikulecký, Vojtěch Kolář 

Omluveni: Mgr. Ivana Nečekalová 

Hosté: Jiří Preclík 

Zapisovatel: Mgr. Ondřej Staněk 

Místo a čas jednání: 18:00, Před KC Knapovec 

Program jednání: 

1. Informace OV ke stavbě větrných elektráren v katastru města (místní 

části Knapovec, Dolní Houžovec a Horní Houžovec) 
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1. Stavba větrných elektráren na Samotách 

Ve vztahu k plánované energetické politice ČR a EU je celorepublikovým tématem potřeba posilovat 
zastoupení energie z obnovitelných zdrojů.  

V tomto duchu město oslovila společnost, která VtE staví. Podle jejich měření by umístění VtE na 
Samotách splňovala jejich potřeby, zároveň minimální vzdálenost od osídlení 0,5 km (podle jejich 
měření je nejbližší dům v naší místní části 1,7 km).  

Elektrárny – 2 ks, jedna v katastru Holní Houžovec, druhá v katastru Skuhrov. Jsou navrženy na 
soukromém pozemku fy. Avena. Měly by být vysoké (cca 120-140 m). Předpokládaná životnost 25 let. 

Otázkou je na kdy pozvat tu společnost, aby prezentovala detailnější informace o konkrétním řešení 
občanům a zodpověděla jejich dotazy. 

 

Návrhy a doporučení: 

OV navrhuje uspořádat veřejnou schůzi OV za přítomnosti zástupců firmy, kteří zodpovědí dotazy 
občanů. Padl také návrh na pozvání zástupce z obce, kde VtE mají instalované (např. Anenská 
Studánka), aby prezentoval reálné zkušenosti. 

Tato veřejná schůze by měla proběhnout cca 2-3 týdny před termínem referenda.  

Navrhujeme, aby ZM na schůzi 9. 9. 2024 stanovilo a schválilo termín referenda o výstavbě 
předmětných VtE. 

 

Ostatní body nebyly projednávány 

 

Hlasování ke všem bodům:  

Pro: 6 Ing. Zdeněk Bílý, Hana Drobná, Petr Strákoš, Mgr. Ondřej Staněk, Petr 
Mikulecký, Vojtěch Kolář 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Chyběl: 1 Mgr. Ivana Nečekalová 

 

Termín příštího jednání OV:  
12. 9. 2024 v Knapovci 
 

 

Zapsal: Mgr. Ondřej Staněk Zapisovatel 19. 8. 2024 

Ověřil: Ing. Zdeněk Bílý 
Předseda osadního 
výboru 

19. 8. 2024  

 


